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CUSTOMER ADVISORY 

     
Date: 27/06/2018  Reference: 07 
 
 

 

 

ADJUSTMENT TO CHINA CUSTOMS ADVANCED MANIFEST 
 

Dear Valued Customers, 

Herewith we would like to inform you that Adjustment to China Customs Advanced Manifest 
(CCAM) was enforced since June 1st 2018. 

To meet new requirements, Company’s code and phone number for Shipper, Consignee and Notify 
Party should be compulsory provided by the customers at Booking stage and in Shipping 
Instructions. 

As a Carrier, CMA CGM group will not verify the Company code, as such customers will be 
responsible to provide accurate Shipper and Consignee’s (and Notify if applicable) company code. 

List of acceptable type of code per country as per enclosed file “Company code.xls”. 

 
We thank you in advance for your support and cooperation. 
 
Further details may be obtained from your local CMA CGM office. 
 
 
CMA CGM Shipping Agencies Ukraine on behalf of CMA CGM 
  

http://www.cma-cgm.com/
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ИЗМЕНЕНИЯ ПРАВИЛ ДЕКЛАРИРОВАНИЯ ИМПОРТНЫХ И 
ТРАНЗИТНЫХ ГРУЗОВ, СЛЕДУЮЩИХ В КНР 

 
 

 

Уважаемые господа! 
  
Настоящим уведомляем об изменении правил декларирования импортных и 

транзитных грузов, следующих в Китайскую Народную Республику, вступивших в силу с 

01.06.2018. 

 

Согласно новым требованиям, на момент размещения букинга и предоставления инструкций 

для издания коносамента необходимо дополнительно указывать телефоны и 

идентификационные коды компаний, фигурирующих в графах «Отправитель», 

«Получатель», «Сторона для уведомления».  

 

Ответственность за подлинность поданной информации будет возлагаться на заявителя. 

Список с идентификаторами кодов по странам прилагается.  

 

Заранее благодарим Вас за понимание и сотрудничество. 

 
 
CMA CGM Shipping Agencies Ukraine on behalf of CMA CGM 
 
 
 
 

http://www.cma-cgm.com/

